

# All Are Making Efforts — The World China and Ourselves

## 参加“CEO林”植树报名表 Registration Form for “CEO Woods”

(报名须知请看背面) Please refer to the participation notice in the back

报名机构名称 Company Name			
姓名 Applicant Name		联系人姓名 Contact Person	
职位 Title		联系人职位 Title	
电话 Tel		联系人电话 Tel	
传真 Fax		联系人手机 Mobile	
电子邮件 Email		联系人邮件 Email	
通讯地址及邮编 Mailing Address			

备注：中国绿化基金会账户信息

Note: Account of China Green Foundation

人民币开户银行：北京银行和平里支行

RMB Depository Bank: Hepingli Branch of Beijing Bank

账号：7001201052254-16

Account: 7001201052254-16

外汇开户银行：中国银行总行营业部

Foreign Exchange Depository Bank: Banking Department  
of the Headquarters of Bank of China (BOC)

账号：A/C No.00081308091014

Account: A/C No.00081308091014

请填写此表格并传真至“中国绿化基金会国际合作工作委员会”

Please fill in the application form and fax it to the International  
Cooperation Working Committee of China Green Foundation:

中国国家发改委国际合作中心 (ICC/NDRC)

联系人 (Contact Person): 毛丹丹 (Diana Mao) 熊燃 (Annie Xiong)

电话 (Tel): (010) 6853.5968

传真 (Fax): (010) 6853.5159

电子邮件 (E-mail): dic\_ndrc@yahoo.com.cn

中国绿化基金会 (China Green Foundation)

联系人 (Contact Person): 费勇 (Fei Yong)

电话 (Tel): (010) 8423.8200

传真 (Fax): (010) 8423.9264

电子邮件 (E-mail): qcf@public.bta.net.cn

# *All Are Making Efforts — The World China and Ourselves*

## 参加“CEO林”植树报名须知

- 1、报名认植“CEO林”的植树人必须是在中华人民共和国注册的外国机构或企业的亚太区或大中华区 CEO，每人限认植一棵树
- 2、“CEO林”树种为银杏、油松、华山松、白皮松
- 3、认植 CEO 可以在自己种植的树上悬挂铭牌，永久纪念
- 4、主办方将在“CEO林”区域永久立碑纪念，铭记所有参与“CEO林”建设的外国机构企业和 CEO
- 5、将有专门人员负责“CEO林”的培育和维护，并定期向认植人提供书面情况通报
- 6、每年主办方可在适当的时间协助安排认植 CEO 前往现场视察树林成长的情况
- 7、“CEO林”认植费用为 4,500 美元 / 棵

## Illustration of Registration for “CEO Woods”

1. The applicants of the “CEO Woods” should be the CEOs of foreign organizations that have registered in China or their branch office in Asia-Pacific or in Greater China.
2. Trees in the “CEO Woods” will include ginkgos, Chinese pines, Huashan pines and pinus bungeanas.
3. Every CEO can put a permanent memorial plate on the tree that he/she has planted.
4. The host organizations will set a permanent monument for memory within the area of “CEO Woods”, engraving names of the CEOs, organizations and enterprises that they represent.
5. Technical staff will accomplish the task for cultivating and maintaining the “CEO Woods”, and offer written reports of to the CEOs regularly.
6. Every year the host organizations will assist in arranging the visit of the CEOs to check growth condition of the trees to their convenience.
7. The expense for each tree is US\$ 4,500.